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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 24 september 

2013 van 20.00 uur tot 20:50 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: de heren Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Ruud Mees (VVD), Elias Bom 

(Inwonersbelangen), Ron Verbeij (Progressief Woerden), Heerd Jan Hoogeveen 
(D66), Bernard de Jong (CDA), Jaap van der Does (lijst Van der Does), Erwin 
Geldorp, griffier (secretaris/verslag) en Victor Molkenboer (burgemeester). 

 
 

 
 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering om 19:55 uur. De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
2) Mededelingen 

 
De heer Tersteeg (PW) laat zich i.v.m. vakantie vervangen door de heer Verbeij. De heer 
Lucassen (adjunct griffier) is in verband met een parallelle bijeenkomst van de “KSG” afwezig. 
 
Afgesproken wordt dat, hoewel de persconferentie over de begroting van 19.00 – 20.00 uur komt 
te vervallen,  er ná de raadsvergadering van 26 september 2013 een besloten collegevergadering 
is waarbij de raad wordt uitgenodigd. Onderwerpen: Defensie-eiland en Westelijke randweg. 
Na het aanbieden van de begroting door de wethouder van Financiën aan de raad wordt de 
raadsvergadering kort geschorste om enkele vragen van de pers te beantwoorden. 
 

3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
Besluit: de besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 

4) Actiepunten / planning 
 
Besluit: actiepunten conform vastgesteld. 

 
5) Actualiteiten 

 
Wijze van terinzagelegging geheime stukken 
Naar aanleiding van een aantal actualiteiten omtrent geheimhouding a) brief wethouder Van Tuijl 
aan fractievoorzitters; b) besloten collegevergaderingen waarbij de raad wordt uitgenodigd en 
waarbij de achterliggende stukken bij het bestuurssecretariaat ter inzage worden gelegd en het 
moeten tekenen om de vergadering bij te wonen/de stukken in te zien, wordt afgesproken: 

- Zo veel als mogelijk wordt gehandeld conform het bepaalde inzake geheimhouding in de 
gemeentewet. Stukken vanuit het gehele college worden aan de gehele raad (plus 
fractieassistenten) aangeboden, niet aan een groep raadsleden. 

- In principe vinden besloten bijeenkomsten plaats onder de noemer van raad of 
commissie. In bijzondere, uitzonderlijke gevallen wordt de vorm van een besloten 
collegevergadering waarbij de raad wordt uitgenodigd, gekozen. 
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- Het regime van de gemeentewet en de afgelegde eed/belofte zijn voldoende waarborgen 
m.b.t. de geheimhouding. Het tekenen van een presentielijst en om stukken in te zien is 
niet meer nodig. 

- Geheime stukken liggen óf ter inzage in de kluis in de leeskamer, óf ter inzake bij de 
griffier. 

 
Terugblik bestuursuitje naar Leerdam 
Over het algemeen wordt gesteld dat dit bestuursuitje (inhoudelijk gezien) een van de betere was 
van de afgelopen tijd. Dat was mede te danken aan de gastvrijheid van de gemeente Leerdam. 
Het blijft een “twistpunt” of het bestuursuitje een gehele dag of een dagdeel zou moeten duren. 
Aan beide varianten zijn voor- en nadelen te koppelen. 
 
Aanbieden begroting 
Het Presidium geeft aan dat er geen behoefte is voor de raad om na het aanbieden van de 
begroting door de wethouder van Financiën zelf een korte reactie te kunnen geven. 
 

6) Rouwprotocol 
 
Het Presidium neemt met instemming kennis van het aangepaste rouwprotocol. Op de vraag of 
er in het geval van overlijden van een zittend raadslid ook niet een persbericht zou moeten 
worden verzonden wordt afgesproken om het protocol op dat punt niet aan te passen.  
Daarboven komt dat in voorkomende gevallen altijd van het protocol kan worden afgeweken. 
 

7) Stellingenconferentie Kieskompas 
 
De griffier zal in overleg met Kieskompas proberen de stellingenconferentie iets later in het jaar in 
te plannen (eind november). 
De fracties/partijen leveren de namen van twee contactpersonen aan met wie de communicatie 
rondom de verkiezingen plaatsvindt. 
 
De griffier zal nagaan wanneer de algemene verkiezingsinformatie op www.woerden.nl wordt 
geplaatst. 
Desgevraagd wordt aangegeven dat er vanuit de (nieuwe) raad van Woerden geen behoefte is 
aan een intergemeentelijk georganiseerd inwerkprogramma. Een op de lokale mores gericht 
inwerkprogramma volstaat. 
 

8) Vaststellen vergaderschema 2014 
 
Het Presidium stelt het vergaderschema 2014 conform voorstel vast. 
 

9) Follow-up raadstevredenheidsonderzoek 
 
Het Presidium stemt in met de scope van de voorgestelde verbeterpunten. Ook het vraagstuk 
omtrent de (on)mogelijkheden m.b.t. de inrichting van de raadzaal wordt hierin meegenomen.  
De burgemeester vult aan dat wat hem betreft de nieuwe raad zich ook over een aantal punten 
omtrent werkwijze/kaderstelling/beleidsvorming moet uitspreken. Hij zal dit gezamenlijk met de 
griffier oppakken. 
 

10) Rondvraag 
 
De voorzitter merkt op dat de rondvraag niet op de agenda staat. Hij geeft de leden alsnog de 
gelegenheid tot het stellen van een rondvraag.  
 
De heer Mees geeft aan de stijl/wijze van voorzitten van de informatieavond van donderdag 19 
september door mevrouw Van Soest geen recht deed aan de importantie van de onderwerpen. 
De klok moet niet leidend zijn, er moet voldoende ruimte voor vragen vanuit de 
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raadsleden/fractieassistenten zijn. Wat hem betreft wordt er meer in parallelsessies gepland, elke 
fractie heeft tenslotte voldoende bemensing om zich te kunnen verdelen. 
 
De griffier geeft aan dat bij dergelijke bijeenkomsten altijd de spanning ontstaat dat je als 
voorzitter verantwoordelijk bent en wordt gehouden voor de orde van de avond, maar dat je bij de 
inhoudelijke voorbereiding niet bent betrokken. Dat is inherent aan de status en wijze waarop de 
informatiebijeenkomsten thans worden georganiseerd. 
Bij het plannen en opstellen van de agenda vervult de griffie op dit moment een louter logistieke 
rol en heeft richting raad (en voorzitter) een postbus-functie. Vanuit collegezijde (ambtelijke 
organisatie) worden onderwerpen plus de duur per onderwerp (dat is inclusief vragen vanuit de 
raadsleden/fractieassistenten) aangegeven. Op basis van die informatie moet de avondvoorzitter 
varen en de bijeenkomst leiden. 
 
In het geval van de afgelopen informatiebijeenkomst, geeft de griffier aan, is door een 
misverstand aan de kant van collegezijde (de ambtelijke organisatie) op het laatste moment nog 
een onderwerp toegevoegd. Daarbij werd aangegeven dat de tijd van een half uur tot drie 
kwartier per onderwerp voldoende werd geacht om beide onderwerpen (polder Bijleveld en 
Leidraad bedrijventerreinen) te kunnen behandelen. Ongelukkigerwijs was er na deze 
onderwerpen een onderwerp gepland waarbij vele externen aanwezig waren, waardoor er geen 
“rek” in de agenda en tijd mogelijk was. 
 
Afgesproken wordt dat de griffier intern een betere coördinatie van de informatiebijeenkomsten 
gaat initiëren. Hij zal dit in de driehoek en met de gemeentesecretaris opnemen. 
 
De burgemeester doet in het kader van het initiatiefvoorstel lokaal Veteranenbeleid of het debat 
niet zodanig kan worden gestuurd dat aan de burgemeester het verzoek wordt gedaan om in 
contact te treden met de organiserend comités om in het programma ruimte op te nemen voor de 
veteranen.  
De heer Bom geeft aan dit welwillend in zijn fractie in te brengen, 
 
De heer Bom geeft aan dat zijn fractie komende raadsvergadering een nieuwe naam bekend 
maakt. 
 

11) Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. 
 
 


